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Tondiraba Jäähalli tegevuse asjus

Austatud abilinnapea

Kanal  2  teleajakiri  „Radar“  käsitles  oma  saates  hindadega  manipuleerimist  ja  vassimist 

lepingutega Tondiraba Jäähallis.  „Radari“  andmetel  on jäähalli  juhtkonna tegevuses üleolevust, 

ebakompetentsust ja lepingutest mittekinnipidamist. 

Sellest lähtuvalt on mul Teile järgnevad küsimused, millele palun nii kirjalikku kui suulist vastust.

1. Kuidas seletate saates toodud lepingupartnerite kaebusi lepingutega vassimisel?

2. Kes tegelikult juhib jäähalli - direktor Jelena Glebova või mõni teine isik?

3. Kellele allub Tondiraba Jäähalli direktor ja kellele ta annab aru oma tegevusest?

4. Kuidas saab juhtuda, et jäähalli juhtiv töötaja magab avalikus tööruumis keset päeva?

5. Milline  roll  on Noorsoo-ja  spordiameti  juhatajal  Rein Ilvesel, kes saates kinnitas,  et  tema ei 

puutu asjasse jäähalli töö korraldamisel?
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